
Referat fra HSI-instruktørmøde i badmintonhallens kantine, Hørsholm 
 

fredag den  3. marts 2023. 

 

35 deltagere inkl.: Anker, Ole, Else, Søren, Lone og Bodil fra HSI’s bestyrelse; 
 

1. Anker byder velkommen til årets første instruktørmøde, dejligt med så mange fremmødte. Anker 

minder dog lige om, at det er vigtigt at tilmelde sig mødet af hensyn til forberedelse af traktementet. 

Anker præsenterer bestyrelsen og byder derefter på smørrebrød, øl/vin/vand og kaffe.  

 

2. Efter frokosten begynder mødet igen med en kort præsentationsrunde af instruktørerne. 

      

3. Ole orienterer generelt om tilstanden på de forskellige hold: 

Petanque-banen har været udfordret med misbrug fra cykler, knallerter og sågar som P-plads. 

Ole har via Søren Strand bedt om et slags hegn omkring banen. Søren Strand har meldt ud, at kommunen 

p.t. beder om at udskyde sådanne projekter. 

Multisalen har stadig udfordringer med oprydning og rengøring. Søren Strand bliver løbende orienteret 

herom. Temperaturen er nu max. 19 grader. 

Svømmehallen har problemer med hæve/sænkesystemet, der giver udfordringer for vandgymnastik. 

Det nye yoga-hold, der er blevet meget populært, er nu gået outdoor igen. 

Bordtennisholdet vokser og har nu en venteliste. 

Det nyligt startede linedanser-hold har stor succes med en tilslutning på over 100 deltagere.  

Herre-vandreholdet mangler deltagere. 

Nye aktiviteter der kan være i støbeskeen er:   

Stavgang.                                                                                                                                          

Ballroom-fitness, hvor der evt. vil være prøvetimer for HSI`s medlemmer i april og maj.  

Padle-tennis, når der er en hal til det. 

Udendørs tennis i Nivå-Kokkedal tennisklub, der er en aftale undervejs. 

Spinning med indkøb af cykler. Velux-fonden er søgt om tilskud hertil. Et problem kan være hvor 

cyklerne skal stå. 

Ole vil undersøge muligheden om benyttelse af hallerne i skolernes ferier, hvis det ønskes. 

I bestyrelsen har der været overvejelser om differentiering af honoraret til instruktører/holdledere. 

          

4. Der er en livlig meningsudveksling ang. spørgsmålet om evt. kontingentforhøjelse for medlemmerne 

og forskelligt honorarniveau til instruktørerne, 

Hvem skal afgøre, hvem der er mere værd end andre? er et af spørgsmålene. Der er en positiv stemning 

for honorering af eksterne instruktører ved behov. Flere går ind for, at bibeholde kontingentet uændret 

og pointerer, at vi jo er frivillige ildsjæle og selv har stor glæde af arbejdet. Andre fremhæver, at der er 

meget forarbejde i forbindelse med undervisningen og gør opmærksom på, at det skattefri loft er 6.800 

kr. pr. år i honorar. 

Anker er meget fast i sin mening om, at kontingentet på 320 kr. skal bibeholdes. Alle skal kunne være 

med uanset indkomst. 

På generalforsamlingen vil der sandsynligvis blive fremsat et forslag om kontingentforhøjelse. Det skal 

medlemmerne så tage stilling til. Der gøres her opmærksom på de tilsendte fuldmagter der udfyldes med 

navn og medlemsnummer og afleveres til Søren Pind.  

 

Ole opfordrer instruktørerne til at komme med ønsker til deres hold og/eller kommentarer: 

Softtennis mandag ønsker et skab til opbevaring af effekter. Det bliver undersøgt via Søren Strand. 

Billardholdet mangler medlemmer, vi vil prøve at annoncere for det. 

Vandgymnastik om tirsdagen: Kan det fortsætte, når instruktøren er holdt op? Holdet vil få information, 

om det kan fortsætte. 

Udfordringer med rengøring i Hørsholmhallen, Multisalen og Rådhushallen er vedvarende.. 

Flere instruktører oplever en del umotiveret fravær fra medlemmerne til holdene. 

Der opfordres til at kontakte de medlemmer, der ikke har vist sig/givet lyd fra sig i flere måneder om de 

stadig er interesserede. 

Der er også forslag om merbetaling ved tilmelding til flere hold. Det bliver nok for administrativt og for 

stor en belastning for kassereren, mener Anker. 



HSI`s 1.hjælpskasse med plads i badmintonhallen er forsvundet. Den er efterlyst i badmintonklubben. 

Softtennis torsdag har fået flere spillere. 

Der bliver rejst spørgsmål om bestyrelsens vedtagelse af ”Decorum” (normer for adfærd) i HSI for 

bestyrelse og instruktører. Man vil gerne have en forklaring fra bestyrelsen om, hvad der menes i 

forhold til instruktørernes gøren og laden. 

Forklaringen kommer fra HSI`s juridiske bistand, der forklarer reglerne vedr. persondataloven og 

tavshedspligt, der også gælder frivilligt-socialt arbejde som HSI er underlagt. 

Petanqueholdet ønsker sig et skab i det nye klubhus. Anker tager det med til Idrætsrådet. 

Der er en opfordring om, at tage interesserede ukrainere med på holdene, måske især vandreholdene. 

 

5. Anker overrækker vingaver til to 10 års jubilarer som instruktør/holdleder. Lis Øbel og Bodil Gessø. 

 
 

Førstehjælpskursus: Per Groth informerer om et tilbud fra DGI ang. et kursus på en halv time. Det er der  

stor tilslutning til, en tilmeldingsliste bliver sendt rundt. 

 

Anker afslutter mødet med tak for i dag og bad alle om at tage en vingave med hjem. 

  
Tidspkt. Mødet begyndte kl. 12.30 og sluttede kl. 15.30. 

 

Referent: Bodil  

 

 


